
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 

Svebølle d. 20. september 2016 

 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 
Svebølle 
 
Tidspunkt: tirsdag d. 20. september 2016 kl. 20.00 hos Henriette Snedker Daugaard, nr. 23. 
 
Mødedeltagere: 
 Svend Profft (FM)  

Bo Tronholm Frigast, næstformand (NFM) 
 Brian Brink, kasserer (BB) 
 Henriette Snedker Daugaard, sekretær (HSD) 
 Peter Blytgen Larsen, bestyrelsesmedlem (PBL) 
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Fremlægning af kontoudtog 

3. Vedtægter 

4. Eventuelt 

 
Ad pkt. 1: 
Dagsordenen godkendes uden bemærkninger.  
 
Ad pkt. 2: 
Kassereren fremviser kontoudtog. Der er intet at bemærke.  
 
Kassereren informerer om, at Grøn Vækst har indeksreguleret priserne for snerydning. Dvs. prisen er steget 
kr. 3,00 pr. saltning samt kr. 5,00 pr. snerydning inkl. saltning.  
 
Ad pkt. 3: 
Fortsat gennemgang af vedtægter.  
 
§9.1: Foreslås ændret til: ”Grundejerforeningen drager ikke omsorg for vejenes og fællesanlæggenes 
(belysning mv.) vedligeholdelse”. Baggrunden for ændringen er, at foreningen ikke har fået overdraget 
vejen fra kommunen. Såfremt vejen overdrages, vil paragraffen skulle ændres igen, da foreningen derved 
vil skulle forestå vedligeholdelse mv.  
 
§10.1: ” Ved den stiftende generalforsamling vælges 2 medlemmer for et år og 3 medlemmer for 2 år.  
Formanden vælges for 2 år, kassereren for et år. 
Bestyrelsesmedlemmer kan højst genvælges for 3 sammenhængende perioder.” foreslås slettet.  
 
§6.3: Foreslås ændret til: ” Ved afstemning om vedtægtsændringer eller opløsning af foreningen skal 
mindst 2/3 af samtlige stemmeberettigede stemme for forslaget”. 
 
§6.4: Foreslås ændret til: ”Ændring af vedtægterne eller opløsning af foreningen kan vedtages ved simpelt 
flertal, hvis forslaget har været fremlagt ved to på hinanden følgende generalforsamlinger, ekstraordinære 
som ordinære. Der skal begge gange have været simpelt flertal for det fremlagte forslag. 
Stemmeafgivningen skal være skriftlig, såfremt ét medlem forlanger det.  
 



Side 2 af 2 
 

Bestyrelsen har ikke forslag til rettelser til Vejfondens vedtægter. 
 
Ad pkt. 4: 
Der er indkommet en klage fra en grundejer, der har bemærket, at enkelte grundejere har flyttet 
beplantning således, at der er blevet beplantet uden for matriklen, uden der foretages vedligehold. Det 
aftales i bestyrelsen, at alle inden næste møde besigtiger de enkelte steder, for der kan tages stilling til, om 
det er noget, der skal gøres noget ved.  
 
Næste møde afholdes tirsdag d. 3. januar 2017 hos Brian Brink, nr. 47. 
 
 
Mødet hævedes kl. 23.00 
 
 

 
Henriette Snedker Daugaard 

sekretær 


